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Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

Zápis                                        Z5/013 
 

z 13. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 11.12.2008 v zasedací místnosti                     
Úřadu městské části Brno-jih,  Mariánské náměstí 13, Brno 

 
Materiály:  Rozneseny / 5.12.2008 / 
 

Materiály rozdané u prezence: 
-    Rozpočtové opatření č. 11/2008 
-    Projednání vyřazení domů Plotní 30 a Plotní 32 ze seznamu domů určených k odprodeji 
-  Návrh na odepsání  pohledávky (nájemné a služby spojené s užíváním bytu, soudní  

poplatky a poplatky z prodlení) podle rozsudků Městského soudu v Brně                        
č.j. 20C122/2007-59, č.j. 65Ro3101/2004-17,56Ro2721/2003-16 v celkové  výši 
108.916,- Kč – p. xxx, byt č. 2, 2+1, v domě  Dornych č.pop. 562, č. or. 78, 617 00 Brno  

-  Převod dlouhodobého hmotného majetku v celkové účetní hodnotě 247.497,90 Kč z  
majetku Mateřské školy Brno, Klášterského 14, příspěvkové organizace do majetku 
zřizovatele – Statutárního  města Brna, Městské části Brno-jih. 

 
 Program zasedání: 

1. Zahájení 
2. Schválený rozpočet MČ Brno-jih na rok 2009 
3. Různé 

 
Přítomni:   13 členů ZMČ Brno-jih  - viz prezenční listina 
Nepřítomni:   Ing. Ilona Novotná – omluvena 
                           Vítězslav Klabík - omluven 

    Bc. Hana Vilámová – omluvena 
    Prof. RNDr. Milan Potáček, CSc. – omluven 
    Ing. Radomír Jonáš - omluven 
    MVDr. Jarmila Kučerová – omluvena - příjde později  
 

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 18,05 hod. – stav  13 členů ZMČ Brno-jih. 
Zasedání zahájil pan starosta, přivítal členy zastupitelstva na 13. zasedání ZMČ Brno-jih. 
 

Pan starosta upozornil členy zastupitelstva, aby si materiály, které obdrželi u prezence zařadili 
do bodu různé: 
-    Rozpočtové opatření č. 11/2008 
-    Projednání vyřazení domů Plotní 30 a Plotní 32 ze seznamu domů určených k odprodeji 
-  Návrh na odepsání  pohledávky (nájemné a služby spojené s užíváním bytu, soudní  

poplatky a poplatky z prodlení) podle rozsudků Městského soudu v Brně                        
č.j. 20C122/2007-59, č.j. 65Ro3101/2004-17,56Ro2721/2003-16 v celkové  výši 
108.916,- Kč – p. xxx, byt č. 2, 2+1, v domě  Dornych č.pop. 562, č. or. 78, 617 00 Brno  

-  Převod dlouhodobého hmotného majetku v celkové účetní hodnotě 247.497,90 Kč z  
majetku Mateřské školy Brno, Klášterského 14, příspěvkové organizace do majetku 
zřizovatele – Statutárního  města Brna, Městské části Brno-jih. 
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1.1 Program zasedání 
Pan starosta přečetl návrh programu zasedání a nechal hlasovat:  
 
Hlasování o návrhu programu zasedání: 
Hlasování:  pro –13         proti – 0           zdržel se – 0   
Program zasedání byl schválen. 
 
1.2  Ověřovatelé zápisu  
        Návrhy: 
 

p. MVDr. Jan Kožíšek 
p. Mgr. Viktor Jaroš  
  

Hlasování: pro –13   proti – 0    zdržel se – 0  
 

Za ověřovatele zápisu byli schváleni p. MVDr. JanKožíšek a p. Mgr. Viktor 
Jaroš. 
 
1.3 Schválení zápisu 12. zasedání  ZMČ Brno-jih  Z5/012 ze dne 27.11.2008  
      Zápis z minulého zasedání členové ZMČ Brno-jih ještě neobdrželi, jelikož zasedání se 

konalo nedávno – 27.11.2008 (zápis byl dle zákona sepsán, ještě není ověřen). Na příštím 
zasedání proběhne kontrola zápisu z 12. a 13. zasedání ZMČ Brno-jih.                                                               

 
ad 2) Schválený rozpočet MČ Brno-jih na rok 2009 
 

DISKUSE: 
Dotaz  p. Ing. Dočekal:  Lze doplnit kapitolu v rozpočtu – na kostele Sv. Jiljí proběhla 

rozsáhlá rekonstrukce (fasády, omítky) – vzniká zde plíseň. Dotaz 
zda nelze přispět z rozpočtu MČ Brno-jih na elektrickou energii 
(vytápění kostela)? 

 
Odp. p. starosta  - Návrh p. starosty – nezasahovat do tohoto rozpočtu, ale v průběhu příštího 

roku provést rozpočtovým opatřením. Pan Dočekal by musel podat 
písemně konkrétní návrh (výši příspěvku a zároveň z které kapitoly se 
peníze vezmou). 

 
p. Ing. Harant –  Provedení prací na kostele by měl posoudit odborník, stavební expert = 

provést expertizu 
 
 
 
p. Hepnárek – Dotaz na kap. 719 ve výdajové straně – částka na přístavbu radnice) 
 
Jeho dotaz zodpověděla  pí J. Bártová (vedoucí FO ÚMČ Brno-jih) 
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2.1 RRoozzppooččeett  MMČČ  BBrr nnoo--jj iihh  nnaa  rr ..  22000099 
      Projednáno na 55. zasedání RMČ Brno-jih dne 26.11.2008 

 
Komentář: Návrh rozpočtu MČ Brno-jih na r. 2009 byl projednán na zasedání finančního 

výboru dne 24.11.2008 a na R5/055 RMČ Brno-jih dne 26.11.2008. Rada  návrh 
upravila, s tímto souhlasí a doporučuje ZMČ Brno-jih rozpočet na r. 2009 
odsouhlasit a přijmout následující usnesení: 

 

Usnesení:    Zastupitelstvo MČ Brno-jih schvaluje v souladu s § 84, odst.2, pís. b  zákona 
č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení) v platném znění předložený 
rozpočet MČ Brno-jih na r. 2009 v závazných ukazatelích 
členěných na oddíl-paragraf viz příloha č. 2.  

 

Zastupitelstvo dále souhlasí s tím, že konkrétní investiční akce 
určené k realizaci v r. 2009 budou odsouhlaseny a finančně 
pokryty až na dalším zasedání ZMČ v 1. čtvrtletí r. 2009.   

 
 
Hlasování:  pro –13            proti – 0           zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato  
 
 

 
 

ad 3) Různé 
 

3.1  Rozpočtové opatření č. 11/2008  
      Projednáno na 56. zasedání RMČ Brno-jih dne 10.12.2008 

 
Komentář:   Rozpočtové opatření obsahuje dorovnání do výše celkových nákladů vlastní 

zdroje, poskytnutou dotaci a půjčku z FBV MMB na investiční akci “Zateplení 
a výměna sklepních oken bří Žůrků 14, Sladkého 1,3,5,7,9,11 a Kratina 1,3, 
neinvestiční dotaci z KÚ JMK na školení hasičů a vlastní úpravu rozpočtu jak 
na straně příjmů, tak na straně výdajů dle potřeb a požadavků úřadu. 

 

Usnesení:  ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 11/2008 – viz příloha.                              
ZMČ Brno-jih dále souhlasí s tím, aby rozpočtová opatření, která by                                   
vznikla z potřeb úpravy rozpočtu do konce roku 2008, případně                                   
počátkem roku následujícího mohla být provedena na základě jejich                                   
odsouhlasení v RMČ. Zastupitelstvo bude o takovýchto případných                                   
rozpočtových opatřeních informováno na svém nejbližším zasedání. 

 
Hlasování:  pro –13            proti – 0           zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato  
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3.2  Projednání  vyřazení domů Plotní 30 a Plotní 32 ze seznamu domů        
určených k odprodeji 

      Projednáno na 56. zasedání RMČ Brno-jih dne 10.12.2008 
 
Návrh p. starosty o technickou úpravu návrhu usnesení: doplnit „jejich za řazení do 
seznamu domů, které si Statutární město Brno ponechá minimálně 15 let“ 
 
Pan starosta přečetl doplněný návrh usnesení a nechal o něm hlasovat: 
 

Usnesení: Zastupitelstvo MČ Brno – jih na základě doporučení RMČ Brno - jih schvaluje  
vyřazení domů Plotní 30 a Plotní 32 ze seznamu domů určených 
k odprodeji a dále schvaluje  „jejich zařazení do seznamů domů, 
které si Statutární město Brno ponechá minimálně 15 let“.       
ZMČ  ukládá  vedoucí bytového odboru vyrozumět písemně ODM MMB. 

 
Hlasování:  pro –13            proti – 0           zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato  
 
 
 
3.3  Návrh na odepsání  pohledávky (nájemné a služby spojené s užíváním 

bytu, soudní poplatky a poplatky z prodlení) podle rozsudků 
Městského soudu v Brně  č.j. 20C122/2007-59, č.j. 65Ro3101/2004-17,56 
Ro2721/2003-16 v celkové  výši 108.916,- Kč – p. xxx byt č. 2, 2+1, 
v domě  Dornych  č.pop. 562, č. or. 78, 617 00 Brno  

      Projednáno na 56. zasedání RMČ Brno-jih dne 10.12.2008 
 

Komentář: Byt již není pronajímaný z důvodu  demolice domu Dornych 78 v rámci stavby 
„Tramvaj Plotní“ 

 
Usnesení:  Zastupitelstvo MČ Brno – jih na základě doporučení RMČ Brno - jih 

schvaluje odepsání pohledávky (nájemné a služby spojené 
s užíváním bytu, soudní poplatky a poplatky z prodlení) podle 
rozsudků Městského soudu v Brně č.j. 20C122/2007-59,           
č.j. 65Ro3101/2004-17, 56Ro2721/2003-16 v celkové  výši 
108.916,- Kč – p. xxx, byt č. 2, 2+1, v domě  Dornych            
č.pop. 562, č. or. 78, 617 00 Brno. 

 
 
Hlasování:  pro –13            proti – 0           zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato  
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               3.4  Převod   dlouhodobého   hmotného   majetku v celkové účetní hodnotě 
247.497,90 Kč z majetku Mateřské školy Brno, Klášterského 14, 
příspěvkové organizace do majetku zřizovatele Statutárního města Brna, 
Městské části Brno-jih.  

      Projednáno na 56. zasedání RMČ Brno-jih dne 10.12.2008 
 

Zdůvodnění: Jedná se o dlouhodobý hmotný majetek a to o prolézačku Z v hodnotě 
100.186,10 Kč, houpačku Klasik v hodnotě 56.799,90 Kč, šplhací stěnu Vojtík 
v hodnotě 65.253,70 Kč a zahradní domek v hodnotě 25.258,20 Kč, který 
Mateřská škola Brno, Klášterského 14, příspěvková organizace pořídila 
z dotace zřizovatele- SMB MČ Brno-jih. Na  základě  doporučení auditorky  
paní xxx (Závěry z auditu MŠ za rok  2007)  předá   příspěvková  organizace  
tento majetek  do majetku SMB  MČ Brno-jih, která ho zařadí do evidence 
majetku a účetní evidence. Uvedený  majetek  bude  následně  zapůjčen  
uživateli (MŠ), na základě smlouvy o výpůjčce.  

  
Usnesení: ZMČ Brno  –  jih  schvaluje  převod dlouhodobého  hmotného  

majetku v celkové účetní  hodnotě  247.497,90 Kč z  majetku  Mateřské 
školy Brno, Klášterského 14, příspěvkové organizace do   majetku a  
účetní   evidence  zřizovatele  SMB-MČ  Brno-jih  a zároveň schvaluje 
smlouvu o výpůjčce a pověřuje starostu podpisem. 

 
  
Hlasování:  pro –13            proti – 0           zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato  
 
 
3.5 Dotazy a připomínky 
 
 
p. Boula:  Již na předminulém zasedání ZMČ se zmiňoval o špatném stavu chodníku na       

ul. Plotní, chybí zde dlaždice (kachle) špatně se zde chodí, zvl. když zaprší (Plotní 
x Železniční). Mluvil s majiteli potravin, kteří sami dohlížejí na to, aby zde auta 
neparkovala. Lidé jsou nuceni chodit po silnici. Chodník je ve správě BKOM, 
nelze dát zábrany? Auta tam stále jezdí – řešení? Má fotodokumentaci, postačilo 
by prozatím vyměnit několik dlaždic, opravit podsypáním písku. 

 
Odp.p. starosta –  O této situaci se ví, ale nelze zabezpečit, aby tam auta nejezdila. Buď se 

nám podaří zajistit opravu cestou BKOM nebo ji provedeme my. Ale je 
předpoklad, že z důvodu plánované akce „Tramvaj Plotní“ dojde 
k rozkopání – bude zde „staveniště“. Budeme nadále hledat řešení situace. 

 
p. Ing. Dočekal:  Nepořádek na tramvajové zastávce „Svatopetrská“ na ul. Dornych – kolem 

plotu IVECA – pohozené tácky, kelímky, lístky. 
 
Odp.p. starosta –  Prošetříme. 
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p. Ing. Dočekal:  Požadavek vyznačení dalšího přechodu pro chodce (od večerky k Trafice 
směrem do sídliště) 

 
Odp.p. starosta a pí místostar. –  Neví, zda se  podaří prosadit, nechtějí vyznačovat další 

přechody.   
 
 
p. Hepnárek – Požadavek na vyznačení přechodu pro chodce na ul. Kšírova u Kovošrotu. 

Lidé přebíhají vozovku, je zde silný provoz – velice nebezpečné. 
 
Odp. pí místostar. –  Osobně byla 2x na místě s dopravní policií, slíbili jí řešení, ale když 

požadovala písemný souhlas, bylo zamítnuto. Minulý týden ve 
spolupráci s pracovnicí silničního správního úřadu ÚMČ Brno-jih 
posílala urgenci na vyřešení situace. 

 
Odp.p. starosta –  Nechtějí dělat přechody pro chodce z důvodu, aby se nezdržovala doprava. 
 
 
p. Ing. Lamparter:  Zápisy ze zasedání  RMČ Brno-jih chodí s velkým zpožděním. 
 
Odp.p. tajemník –  Pan Ing. Lamparter se již o tom zmiňoval v jednom ze svých podání, že 

zápis obdržel se značným zpožděním. Zápis byl dle zákona ve lhůtě         
7 dnů sepsán, bylo však potřeba jeden bod konzultovat s naším externím 
právníkem, aby nedošlo k pochybení. Z toho důvodu došlo ke zpoždění. 
Předpokládáme, že se situace již nebude opakovat. 

 
 
p. Ing. Harant – Požadavek na urychlenou opravu zábradlí na dětském hřišti za kostelem. 

Byla za ním maminka dítěte, je to velice nebezpečné. 
 
Odp.p. starosta –  Nové zábradlí – cca 70.000,- Kč. Proto stávající bude odstraněno – upáleno.  
 
 
pí Winklerová – Připomínka – skládka šrotu – již 3 měsíce stojí vozík, kdy bude 

odstraněno?. 
 
Odp.p. tajemník –  Zítra by měl být zlikvidován, slíbil p. xxx, který úklid provede. 
 
 
 
p. Ing. Dočekal:  Parkování od ul. Za školou směrem ul. Černovická. Požadavek zákazu 

parkování. 
 
Odp.p. starosta –  Problém, nedá se parkovat.  
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p. Boula:  Příští středu 17.12.2008 bude v „Hasičce“ v  Přízřenicích schůzka s občany 
Přízřenic a D. Heršpic k akci „Bytová výstavby Přízřenice- Na slunné louce“. 
Bude místnost včas otevřena? 

 
Odp.p. starosta –   Ano, bude zajištěno. Kdo z členů ZMČ Brno-jih bude mít o toto jednání 

zájem, nechť se dostaví. 
 
V 18,34 hod. se dostavila pí MVDr. Jarmila Kučerová ⇒⇒⇒⇒ stav 14 členů ZMČ Brno-jih.  
 
pí MVDr. Ku čerová:  Dotaz, proč většina členů ZMČ Brno-jih o schůzce ví. Neobdržela 

pozvánku. Přečetla si ve vývěsce, kde je schůzka zveřejněna. 
Pozvánku obdržela i pí Bočková (Pěkný Jih , o.s.)? 

 
Odp.p. tajemník –  Pozvánku do vývěsek rozvážel p. Klíma. Pozvánky byly předávány na 

minulém zasedání ZMČ Brno-jih všem členům ZMČ s materiály u 
prezence. Paní MVDr. Kučerová se minulého zasedání nezúčastnila. 

 
3.6    Závěr  

      Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast, popřál hezké svátky, hodně zdraví,   
poděkoval členům zastupitelstva za spolupráci v letošním roce. Poté předal členkám 
ZMČ květinu – vánoční hvězdu a zároveň ukončil 13. zasedání ZMČ Brno-jih. 

 

     Ukončení zasedání v 18,38 hod. 
 
Zapsala: Pažoutová D. 
V Brně dne  12.12.2008 
 
 
 
Ověřili dne: …………………………………………………… 
 
 
p. MVDr. Jan Kožíšek ………………………………………… 
 
 
p. Mgr. Viktor Jaroš…………………………………………….. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                 Mgr. Josef Haluza 
                                                                                           starosta MČ Brno-jih 


